
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. oktober 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål I
Er ministeren enig i, at det af retssikkerhedsmæssige grunde vil være nød-
vendigt at få de gamle genoptagelsesregler for ejendomsvurderinger tilbage,
og vil ministeren snarest fremsætte lovforslag om dette?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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